
 
 

 ACTE DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ DE LLEURE DEL Pla Educatiu d’Entorn 

(PEE) 

 
Data: dimecres 31 de gener de 2024 
Hora: 17:00 hores  
Lloc: aula de la casa de cultura de Sant Hilari Sacalm  
Assistents: 

 Tònia Canudas, regidora d’educació 

 Laura Farrers, representant de l’AFA escola Guilleries 

 Roger Garriga, coordinador del club de bàsquet  

 Joan Mimó, representants del CEM 

 Jordi Duran, representant del club de futbol 

 Olga Rico, tècnica de suport al PEE 

 Maite Irazola, dinamitzadora del PEE 

Desenvolupament de la sessió: 

1. Des del PEE s’informa que per poder justificar bé al departament d’ Educació les 

actuacions que es fan en col·laboració amb les entitats, cal fer un conveni o 

acord de col·laboració que expliqui els objectius i les condicions d’aquesta 

col·laboració. Per aquest motiu, des de l’ajuntament s’ha redactat un document  

per presentar-ho a les entitats per tal que el valorin.  

Una altra possibilitat que s’exposa també per part de l’ajuntament és que en els 

nous convenis que s’estan fent amb les entitats es pugui incloure un paràgraf 

que faci menció a la implicació amb el PEE. 

El representant del futbol creu que és millor fer-ho per separat i diferenciar les 

actuacions que es fan  amb el PEE. 

La resta de les persones assistents també opinen en aquest sentit. 

Els representants assistents a la reunió  valoraran l’acord presentat amb la seva 

entitat per tal de poder procedir a la seva signatura. 

 

 

2. A partir d’ara totes les quotes que han d’abonar les famílies es gestionaran 

directament des de l’ajuntament, amb l’Olga, per tal de facilitar la gestió i el 

control dels pagaments. 

 

3. S’aprova que a partir d’ara aquesta comissió es digui comissió de lleure i esport, 

tal com marquen les directrius del PEE. 

 

Sense res més a tractar, es dona per finalitzada la reunió. 

 Maite Irazola 

Dinamitzadora del Pla Educatiu d’Entorn 


